
JEGYZŐKÖNYV

Készült: Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán és Szociális
Bizottsága 2020. június 23-án tartott nyilvános üléséről

Az ülés helye: Békési Polgármesteri Hivatal kistanácskozó terme
Békés, Petőfi u. 2. I. emelet

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint

Mucsi András bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén megjelenteket. Megállapította,
hogy a bizottság határozatképes, mivel 7 főből 5 fő jelen van, így a nyilvános ülést megnyitotta.
Juhos János bizottsági tag előre jelezte távolmaradását, Kovács Ildikó bizottsági tag pedig
később érkezik meg az ülésre.

Táry: Napirendi pontok elfogadása és ajegyzőkönyv hitelesítő megválasztása

(A bizottság ülésére megérkezett Kovács Ildikó bizottsági tag. A bizottság létszáma. 6fó,).

Mucsi András bizottsági elnök: A meghívóban szereplő napirendi pontokhoz módosító
javaslata, hogy a bizottság a nyilvános ülésen, a bejelentések előtt tárgyalja meg a
„Járásszékhelyi múzeumok szakmai támogatásáról szóló pályázat benyújtása” tárgyú
előterj esztést.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 6/ő.

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán ás Szociális Bizottsá.’a

18/2020. (VI. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
felveszi napirendjére és a nyilvános ülésen, a bejelentések előtt megtárgyalja a
„Járásszékhelyi múzeumok szakmai támogatásáról szóló pályázat benyújtása” tárgyú
előterj esztést.

Határidő : intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Mucsi András bizottsági elnök: Szavazásra bocsátotta a meghívóban szereplő napirendi
pontokat az elfogadott módosítással együtt, illetve azzal a javaslattal, amely szerint a bizottság
üléséről készítettjegyzőkönyvet az elnök mellett Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag írja
alá hitelesítőként.

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:



Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

19/2020. (VI. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága a 2020. június
23. napján tartott ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadta cl:

NAPIRENDI PONTOK:

Nyilvános ülés:
1 . Beszámoló a Békés Városi Kecskeméti Gábor Kulturális, Sport és Turisztikai Központ

2019. évi működéséről
Előkészítette: Túri Andrea igazgató

2. Beszámoló a Békés Városi Jantyik Mátyás Múzeum 2019. évi működéséről
Előkészítette: Sápiné Turcsányi Ildikó igazgató

3. Beszámoló a Békés Városi Szociális Szolgáltató Központ 2019. évi munkájáról
Eló’készítette: Kádasné Oreg Julianna igazgató

4. A Békési Járási Hivatal Foglalkoztatási Osztályának tájékoztatója Békés város
munkanélküliségének helyzetéről
Előkészítette: Hidi József hivatalvezető

5. Beszámoló a Békési Polgármesteri Hivatal 2019. évi munkájáról
Előkészítette. Támok Lászlóné jegyző

dr. Bocskay Arpád aljegyző

6. Beszámoló a 2019. évi közfoglalkoztatásról
Előkészítette: Szabóné Szabó Erzsébet ügyvezető

Kovács Szilvia osztályvezető
dr. Bocskay Arpád aljegyző

7. Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. II. félévi munkaterve
Előkészítette: Támok Lászlóné jegyző

dr. Bocskay Arpád aljegyző
dr. Tanai Judit jogász

8 . Középiskolai ösztöndíj-pályázat kiírása
Eló’készítette. Sápi András osztályvezető-helyettes

9. Járásszékhelyi múzeumok szakmai támogatásáról szóló pályázat benyújtás
Eló’készítette: Sápi András osztályvezető-helyettes

10. Bejelentések

A bizottság jegyzőkönyv hitelesítőnek Deákné Domonkos Julianna bizottsági tagot választja
meg.
Határidő: azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
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Napirend tárya: Beszámoló a Békés Városi Kecskeméti Gábor Kulturális, Sport és
Turisztikai Központ 20 1 9. évi működéséről

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Rendkívül informatív anyagot kapott a bizottság. Az igazgató
asszony nem kívánta szóban kiegészíteni az előterjesztést. Kérdés, észrevétel, módosít5javaslat
nem volt, így szavazásra bocsátotta azt a javaslatot, amely szerint a bizottság a határozati
j avaslat elfogadását j avasolj a a képviselő-testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. Őfó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

20/2020. (VI. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a „Beszámoló a Békési Városi Kecskeméti Gábor Kulturális, Sport és
Turisztikai Központ 2019. évi működéséről” tárgyú előterjesztést, és a határozati
j avaslat elfogadását j avasolj a a képviselő-testületnek.

Határidő : intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tárya: Beszámoló a Békés Városi Jantyik Mátyás Múzeum 2019. évi
működéséről

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdés» ponija alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. Köszöntötte a
bizottság ülésén Sápiné Turcsányi Ildikó igazgatót, aki nem kívánta szóban kiegészíteni az
előterj esztést.
A bizottság augusztusban látogatást kíván tenni a Múzeumnál és a Könyvtámál is.

Serfecz Dávid bizottsági tag: Az anyag tartalmazza azt, hogy a városi társintézményekkel,
civilekkel, egyházakkal közösen történt jelentős kulturális rendezvényt valósított meg a
Múzeum. Az előterjesztésben felsorolásra kerültek szervezetek (p1. Kulturális Központ) és
néhány program, mint p1. KESZ, BETAZEN, stb. Kérdése: a szervezésben is közreműködtek
vagy a Múzeum csak a termet biztosította a rendezvényekhez?

Sápiné Turcsányi Ildikó igazgató: A Múzeum munkatársainak ügyeletet kellett biztosítania,
hiszen az épület riasztórendszerrel van ellátva. Ebben valósult meg a szervezésbeli
közreműködésük.

Serfecz Dávid bizottsági tag: Az előterjesztés 3. oldalán szereplő III. 3. pontja tartalmazza,
hogy júniustól decemberig az iskolamesteri lakásban végeztek néprajzi és helytörténeti
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kiállítás-revíziót. ‘70 db néprajzi és 86 db helytörténeti tárgy visszaellenőrzése és fotózása
történt meg. Kérdése: a fotókra az intézmény leltározásához volt szükség, segítségkért, vagy a
fotók felkerülnek az intézmény honlapjára is?

Sápiné Turcsányi Ildikó igazgató: A tavalyi évben indult a honlapjuk, ahol a gyűjteményi
anyaguk teljes egészében publikálásra kerül. A tárgyi anyagot a fotók, a dokumentum anyagot
pedig egy beszkennelt olvasható, látható anyag jelenti.

Serfecz Dávid bizottsági tag: Kérdése: a TÉKA kiadása jelenleg hol tart?

Sápiné Turcsányi Ildikó igazgató: A TÉKA-kat úgy tudják kiadni, ha pályázati forrást
nyernek. Jelenleg nem volt pályázat, viszont kérésre folyamatban van egy kiadvány kiadása. A
Múzeumnak van kiadási joga, ezért a békési TEKA sorozatba (TK-a sorozat sorszámaként)
kerül be a kiadvány (gátszakadás). Ez azonban nem a saját szakmai munkájuk eredménye lesz.

Kovács Ildikó bizottsági tag: Kérdése: a Múzeum gondolkodott már azon, hogy egy hónapban
egyszer hosszabbított nyitva tartást tart?

Sápiné Turcsányi Ildikó igazgató: A hosszabbított nyitva tartáson nem gondolkodtak. Van
egy fiatal, agilis munkatársuk, aki egy nyílt napos rendezvényt szervezett. A hosszabbított
nyitva tartással kapcsolatban elmondta, hogy a Múzeumnak 3 kiállító helye van, amire 2
teremőrük van, akik napi 4 órában dolgoznak. A hosszabbított nyitva tartást csak az egyik
átlagos nyitva tartási nap rovására tudnák megoldani. Amennyiben havonta egyszer hosszabb
nyitva tartást tartanak, akkor az átlagos nyitva tartás idejéből 2 napot ki kell venniük, amikor
zárva lesznek.

Mucsi András bizottsági elnök: Kérdése a TÉKA-val kapcsolatban: mennyi olyan elkészített
szakmai anyag van, ami kiadásra vár?

Sápiné Turcsányi Ildikó igazgató: Az egyik anyag a gátszakadással kapcsolatos anyag, bár ez
nem a Múzeum által készített saját szakmai anyag.

Szojka Petronella, a Múzeum munkatársa a „Bújj-bújj zöldág” című kiállításhoz a békési
kosárfonás történetét megírta, de az ezzel kapcsolatosan beadott pályázaton nem nyertek. Van
még egy terv, ami előkészületi fázisban van: Baji Mihály, aki régebben az önkormányzatnál is
dolgozott, feldolgozta Dánfoknak, mint középkori falunak a történetét levéltári források,
térképek, régészeti anyagok alapján. Baji Mihállyal kapcsolatban van ebben a tekintetben,
hiszen megküldte neki lektorálásra az elkészített anyagot. Jó lenne, ha a középkori időszakban
Békés környékén létezett, akár területében, akár lakosságában Békésbe beolvadt településekről
írnának. Ilyen terület lehet Dánfok, Csatárkert, stb. Ezek a középkorban mind Békéshez tartozó
községrészek, illetve az Arpád korban önálló települések voltak. Nagyon jó lenne ezeket a
történeteket feldolgozni levéltári, régészeti, térképtani források alapján. Baji Mihály
anyaggyűjtő munkáját nagyon jónak ítéli meg.

Mucsi András bizottsági elnök: Kérte, hogy a Baji Mihály által készített anyagot részére is
juttassák cl. Nagyon jó ötletnek tartja a kezdeményezést.

Kérte, a Múzeumnak az legyen a legfontosabb feladata, hogy a meglevő anyagokat feldolgozza.
A középkori falvak, települések feldolgozását el kell készíteni. Nincs kész anyag, így nincs mit
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kiadni. Hozott egy könyvet, amihez forrást is keresett. Azt szeretné, hogy a Múzeum termeljen,
dolgozzon és készítsen anyagokat.
Szeretné, ha végre elkészülne a Békés város történetéről szóló könyv. Ehhez pályázatokat kell
felkutatni, ami részben a Kulturális Központ, részben pedig a Múzeum feladata lenne. Ha kell,
az önkormányzat kérje fel az intézményeket erre. Vannak alkotói pályázatok is. Csíbor Géza
képviselő maga is foglalkozik pályázatokkal, így szívesen ad tanácsot ahhoz, hogy hol lehet
alkotói pályázatokat találni. Meg kell keresni azokat a szervezeteket, embereket, akik
bevonhatók a munkába. Orülne, ha a ciklus végére elkészülne egy vastag, több száz oldalas
könyv, ami Békés város történetét tartalmazza. Ezt nem egy magánembernek kell rnegímia,
hanem van egy intézményi struktúra, amely bevonható a feladatba, hiszen ez az ő dolguk lenne.
Ossze kell szedni a szakembereket, pályázatokat kell keresni, hogy legyen forrás. Békés város
önkormányzata a költségvetésében is tud erre a célra elkülöníteni forrást.

A TÉKA sorozattal kapcsolatban elmondta, hogy nagyon jó könyveket foglal magában. Sokan
nem is tudják, milyen kincsek vannak a Jantyik Mátyás Múzeumban. A TEKA egy regionális,
Országos szintű sorozat, de nincs értékesítve. Lehet kapni a könyvtárban, de nincs promózva.
Miért nincs? A könyvek miért nincsenek forgatva? A könyvek jó részt pályázatból lettek
kiadva. Az árvízzel kapcsolatos könyv is kiadásra kerül, és már meg is kereste a szerzőt, hogy
segítsen értékesíteni a könyveket, hogy az önkormányzat által erre a célra fordított összeg,
visszafolyjon.

Fontosnak tartja, hogy a Jantyik Mátyás Múzeum által elkészített, feldolgozott anyagok
eljussanak a lakossághoz is.

Az anyagban kritikaként fogalmazódott meg, hogy „A fenntartótól kapott költségvetésünkben
foglalt 100 ezer forint a szakmai költségvetés.”

Szerepel az anyagban továbbá, hogy „Pályázati munkánk eredményeként a Múzeum 2,3 millió
forintot tudott fordítani szakmai tevékenység finanszírozására.” Ezt nagyonjónak tartja. Olyan
intézményvezetőkre van szükség, akik forrásokat hoznak be, és nem arra várnak, hogy a
fenntartó adjon pénzt, amit elköltenek. Nagyon sok pályázat van, amiket fel kell kutatni.

A mai nap a nyilvános ülés végén tárgyalnak egy előterjesztést, ami 5 millió forintos pályázatról
szól. Fontos, hogy szakmailag termeljen a Múzeum.

Értékeik vannak: p1. iskolamúzeum. Az 5. osztályos gyerekeket miért nem viszik cl az
iskolamúzeumba? Az önkormányzatnak hoznia kellene egy döntést arra vonatkozóan, hogy a
Hepp iskola és a Református iskola 5. osztályosai számára ingyen lehetővé teszi az
iskolamúzeum látogatását. Hon- és népismereti órán beszélni szoktak az iskolamúzeumról. Az
asztalnál ülők egy része sem tudja azt, hogy Békésen van iskolamúzeum. Munkaidő
átcsoportosítással megoldható lenne, hogy diákokat fogadjon a Múzeum. A középiskolásokat a
Múzeumba, a nagyházba el lehetne vinni, hogy megtekintsék az ottani kiállítást. Folyik a
Múzeum restaurálása, de a kiállítást meg kellene mutatni a lakosságnak. Nagyon jó, hogy
Békésen van Múzeum, és szép munkát végeznek az ott dolgozók.

Határozatot is hoznak majd arról, hogy Békés város történetéről szóló könyvnek 4 év múlva el
kell készülnie. Ehhez forrást kell találni. Az önkormányzat is támogatni fogjaanyagilag a könyv
elkészülését, de kell valaki, aki a munkát összefogja és koordinálja. Orülne annak, ha
negyedévente megkapná az összegyűjtött anyagokat, hogy átnézhesse, és szeretné, ha ebben az
intézményrendszer is partner lenne.
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Sápiné Turcsányi Ildikó igazgató: Mindenki iskolamúzeumnak emlegeti az épületet,
miközben egy berendezett iskolamesteri, polgári lakásról van szó. Olyan jellegű kiálHtó terem,
ami egy iskolarészt mutat be, nincs. Opusztaszeren például berendezett falusi, tanyasi
iskolaterem van, de ilyen Békésen nincs. Van némi ilyen jellegű anyag, ugyanis a nayházban
az állandó történeti kiállítás részeként van egy kis sarok, ami az 1 920-as évek iskoláját mutatja
be.

A 1 00 ezer forintos szakmai költségvetéssel kapcsolatos leirásukat azzal magyarázz a, hogy a
Múzeumnak van egy költségvetése, ami teljes egészében a munkabérek és rezsi költségek
fedezetére szolgál. Ezen kívül van egy kb. 100 ezer forintos keretük, amiből irodaszereket,
papírt, stb. vásárolnak. Ehhez képest a 2,3 millió forintból 500 ezer forint egy kiállításnak (Bújj
bújj zöldág) az előkészítési költségét jelenti, hiszen egy kiállításnál a különböző monilók,
bemutatásra kerülő dolgok nyomtatása, megtervezése, elkészítése nem kis összegbe kerül,
illetve minden esetben múzeumpedagógiai foglalkozások is társulnak a kiállításhoz. Saját
költségvetésükben a munkabéren és rezsi költségen kívül ezek az összegek nem állnak
rendelkezésre.

A múzeumlátogatásba igyekszenek a gyerekeket, iskolákat bevonni. A múzeumnak jó a
kapcsolata az iskolákkal, és amikor őket érintő kiállítások vannak, akkor azt jelzik az
intézmények felé. Ilyenkor mindig tartanak múzeumpedagógiai foglalkozásokat is . Minden
évben május 1 8-a a Múzeumok Világnapja, amikor nyílt napot szoktak tartani, az osztályok
egymást követve tesznek látogatást ilyenkor az intézményben. Az idei évben a vírus miatt
elmaradt volna ez a rendezvény, de más időpontban és rövidített formában meg lesz tartva. A
tavalyi évben a Tájház életveszélyessé válása miatt nem tudták fogadni a gyerekeket. Korábban
volt olyan azonban, hogy a Múzeum Világnapját megtoldották plusz 1-1 nappal Békésen, mert
olyan sok gyerekcsoport jelentkezett, hogy nem tudták egyetlen nap alatt fogadni őket.

Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag: A „Bújj, bújj zöldág” pályázat és az ahhoz készülő
kiadvány a Hepp iskolát is érinti. A beszámolóban szerepel, hogy az Ujvidéki József Attila
Altalános Iskola diákjait, pedagógusait kísérő tanárait is vendégül látták. Rendszerint Békés
városából, az országból kifelé mennek a „Határtalanul” pályázat keretében, főképp Erdélyt
látogatják. A fenti programnak köszönhetően Békésre jöttek Ujvidékről, akiket szeretettel
fogadtak. Meg tudták mutatni a Jantyik Mátyás Múzeumot, illetve a Kulturális Központot is a
vendégeknek, akiknek nagy élményt jelentett. Osszesen 37-en vettek részt a programban.
Megköszönte az igazgató asszony segítségét.

A beszámolóban szerepel, hogy 2013 óta június 22-én rendszeresen megrendezi a békési
múzeum is a Múzeumok Ejszakáját. Kérdése, hogy ez a rendezvény az idén elmarad?

Sápiné Turcsányi Ildikó igazgató: Szent Iván nap környéki hétvégén szokták megrendezni a
Múzeumok Ejszakáját. Sokáig kérdéses volt, hogy az idén lesz-e vagy nem. A legtöbb
múzeumban megtartják ezt a programot, csak rövidített formában. A múzeum facebook oldalán
és a Békésmátrix oldalán is megjelent, hogy Békésen is lesz Múzeumok Ejszakája rövidített
formában.

Deákné Domonkos Julianna igazgató: Kérdése: az iskolamesteri lakás milyen állapotban van
jelenleg? Ha szeptembertől elkezdik látogatni az épületet Hon- és népismeret óra keretében,
akkor tudják fogadni őket? Gyerekcsoportot be tudnak az ősszel vinni az iskolamesteri lakásba?
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Sápiné Turcsányi Ildikó igazgató: Be lehet menni, de mivel ott nincs rendszeresen
foglalkoztatott személy, ezért jó, ha előre egyeztetnek. Az épület nem működik kiállító
helyként, hiszen nincs erre minisztériumi engedélyük. Látogatható gyűjteményi raktárként
igyekeznek fenntartani ezt az épületet. A munkatársai időről-időre kimennek rendet tenni, stb,
de ha gyerekcsoporttal akarnak menni, akkor azt jelezzék előre, hogy megfelelően ki tudják
takarítani az épületet.
A Hon- és népismereti órára inkább ajánlaná az állandó történeti kiállításuk megtekintését, mint
az iskolamesteri lakás látogatását.

Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag: Jelenleg a Tájház nem látogatható, mert
életveszélyes állapotban van, és állagmegóvási munkák folynak. Kérdése: mikor tervezik
kinyitni a Tájházat?

Sápiné Turcsányi Ildikó igazgató: Sajnos a nagy esőzés miatt újabb repedések jelentek meg
az épületen, így Újra egyeztetniük kell a Műszaki Osztállyal, hogy mi a teendő.

Mucsi András bizottsági elnök: Kérte az igazgató asszonyt, hogy a bizottság tagjait fogadja az
intézménybe. Augusztusban szeretnének látogatást tenni a Múzeumban. A bizottság tagjai
közül vannak, akik 1 6 óráig dolgoznak, így korábban nem tudnak menni. Egy rendezvény
kapcsán már bejelentkeztek a Múzeumba látogatni, és az igazgató asszony megjegyezte, hogy
neki már lejárt a munkaideje, így túlórában tudja fogadni a bizottságot. Sajnos nem tudták
munkaidőben megoldani a látogatást. Minden intézményvezető felé jelezni kívánta, hogy
alkalmazkodnak a látogatás időpontja tekintetében, de kérte, legyenek rugalmasak, és ha
túlórázniuk kell a bizottság látogatása miatt, akkor csúsztassák le máskor. Minden
intézményvezetővel jó kapcsolatot szeretne fenntartani. Kérte, hogy ha évente egyszer vagy
kétszer látogatást tesz a fenntartó képviseletében a bizottság, akkor fogadják őket és kezeljék
rugalmasan az időpontot. Orülne annak, ha a bizottság minden partnerét évente legalább
egyszer meglátogatna, így meg tudják nézni, milyen munka folyik egy-egy intézményben,
milyen fejlődésen mentek keresztül, stb. Az intézményvezetők megküldik az írásos
előterjesztést, de jó az, ha kötetlenül, szemtől szembe is tudnak beszélgetni. A Tájházba is ki
lehetne menni, hogy lássák, milyen állapotban van az épület, tud-e a bizottság valamiben
segíteni.
További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta
azt ajavaslatot, amely szerint a bizottság az előterjesztést megtárgyalta, és a határozati javaslat
elfogadását j avasolj a a képviselő-testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 6fá’.

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociáüs Bizottsáj’a

21/2020. (VI. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a „Beszámoló a Beszámoló a Békés Városi Jantyik Mátyás Múzeum 2019.
évi működéséről” tárgyú előterjesztést, és a határozati javaslat elfogadását javasolja a
képviselő-testületnek.
Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
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Napirend tárya: Beszámoló a Békés Városi Szociális Szolgáltató Központ 2019. évi
működéséről

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Möti’. 52. (1) bekezdés]) pon(ja cilapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén megjelent Kádasné Öreg
Julianna igazgató asszonyt. Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. Az előző ciklusban az
akkori Ugyrendi, Lakásügyi és Szociális Bizottság minden intézményegységet felkeresett, és
ez ebben a ciklusban is így lesz. A családsegítő szolgálathoz jövő héten, kedden 15.00 órakor
látogatnak cl a bizottság tagjai. Kérte, hogy az előterjesztést nyomtassák ki és vigyék magukkal.
Nagyon értékes munkát végeznek, és nagyon becsüli az igazgató asszonyt azért, hogy
munkaidején túl, akár éjszakába nyúlóan is dolgozik, pályázatot ír.

Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag: A beszámoló igényes, áttekinthető és tartalmas.
Megköszönte az igazgató asszony és a csapata munkáját. Az elmúlt hónapokban az online
oktatás a pedagógusok számára különleges és nehéz helyzetet okozott, de nagy segítségükre
volt a Városi Szociális Szolgáltató Központ. Megköszönte azt is, hogy segítségképp
korrepetálásokat is szervezett a szolgáltató központ. Valamennyi dolgozónak megköszönte a
segítségét.

Mucsi András bizottsági elnök: További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat
nem volt, így szavazásra bocsátotta azt a javaslatot, amely szerint a bizottság a határozati
javaslat elfogadásátjavasolja a képviselő-testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma: 6fő.

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsája

22/2020. (VI. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a „Beszámoló a Békés Városi Szociális Szolgáltató Központ 201 9. évi
működéséről” tárgyú előterjesztést, és a határozati javaslat elfogadását javasolja a
képviselő-testületnek.
Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tárya: A Békési Járási Hivatal Foglalkoztatási Osztályának tájékoztatója Békés
város munkanélküliségének helyzetéről

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdés» pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén Szabados Mónika
osztályvezető asszonyt. Informatív anyagot készített a Foglalkoztatási Osztály.

Szabados Mónika osztályvezető: Tájékoztatta a megjelenteket arról, hogy június 23-án jelent
meg a nyári diákmunkára vonatkozó felhívás, amit továbbküldtek minden önkormányzatnak,
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intézménynek, illetve az érintett tevékenységi körbe tartozó munkáltatóknak is. Kérte, hogy
csütörtökig jelezze az önkormányzat is, hogy hány fő diáknak kívánltud munlát adni.
Lehetőség van arra, hogy a diákok támogatott formában tudjanak dolgozni július 1-től
augusztus 31-ig.

Mucsi András bizottsági elnök: További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat
nem volt, így szavazásra bocsátotta azt a javaslatot, amely szerint a bizottság a határozati
javaslat elfogadását j avasolj a a képviselő-testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a s:ava:ásnáljelenlévó’ bi:ottsági tagok száma: 6fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

23/2020. (VI. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta „A Békési Járási Hivatal Foglalkoztatási Osztályának tájékoztatója Békés
város munkanélküliségének helyzetéről” tárgyú előterjesztést, és a határozati javaslat
elfogadását j avasolj a a képviselő-testületnek.
Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tárya: Beszámoló a Békési Polgármesteri Hivatal 2019. évi munkájáról

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdés» pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. Megköszönte az
előterjesztést Támok Lászlóné jegyzőnek. Megköszönte a bizottsági titkár, illetve azok
munkáját, akik a bizottság munkáját segítik. Az előterjesztő nem kívánta szóban kiegészíteni
az előterjesztést.

Kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta azt ajavaslatot, amely
szerint a bizottság a határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 6fő.

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsáj’a

24/2020. (VI. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a „Beszámoló a Békési Polgármesteri Hivatal 2019. évi munkájáról”
tárgyú előterjesztést, és a határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-
testületnek.
Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
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Napirend tárya: Beszámoló a 201 9. évi közfoglalkoztatásról

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdés» pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén Szabóné Szabó Erzsébet
ügyvezetőt. A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság ülésén is elmondta, hogy Szabóné Szabó
Erzsébet dolgozott Váczi Julianriával, akinek a munkáját nagymértékben segítette. Megbízható,
precíz munkájával kiérdemelte a munkatársai, illetve a fenntartó elismerését is. Amikor Váczi
Julianriával közös megegyezéssel szerződésbontásra került sor, akkor Szabóné Szabó Erzsébet
elvállalta 2 hónapra az ügyvezetői feladatok ellátását. A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság
támogatta az Új ügyvezető kinevezésére vonatkozó előterjesztést. Megköszönte Szabóné Szabó
Erzsébet eddig végzett munkáját, és ajövőben is számítanak rá.
Az előterjesztést megköszönte. Nehéz a közfoglalkoztatás helyzete, hiszen nyári időszakban
sokkal több pénzért tudnak dolgozni az emberek a mezőgazdaságban.

Vidáné Endrődy Ildikó bizottsági tag: Az előterjesztésben olvasta, hogy 30 tomia illegális
hulladékot gyűjtött össze a BKSZ. A lomtalanítás is nehéz folyamat, azonban mégis azt
kérdezné, hogy nem lehetne egy évben kétszer (tavasszal és ősszel) lomtalanitani a városban?

Szabóné Szabó Erzsébet ügyvezető: A DAREH a rendeletben foglaltak szerint jár el.
Országosan, a környezetvédelmi törvények szerint, egy lomtalanítást kötelező tartani a
településeken. Ha valahol ettől cl akarnak térni, ahhoz rendeletet kell módosítani.

Kovács Ildikó bizottsági tag: A beszámolóból nem derül ki, hogy milyen jellegű illegális
hulladék került elszállításra. Előfordult, hogy valaki a Szent Lázár Alapítvány épülete elé tett
le egy szétesett televíziót. Információi szerint sehol nem vesznek át olyan tévét, ami szét van
esve, előtte össze kell csavarozni, és Úgy leadni. Ekkor meg is kereste Váczi Julianna
ügyvezetőt, aki szintén az országos rendeletre hivatkozott. Azt is elmondta neki, hogy a BKSZ
Kft. már többszörjelezte az illetékesek felé a problémát. Országos nyomás alá kellene helyezni
ezt a témát. Az emberek nem tudják hova tenni a törött tévéket, sehol nem veszik át tőlük, ezért
sajnos kidobják az árokba. Ezt a problémát nem tudják megoldani helyi szinten. Valamilyen
törvényi felhatalmazásra van szükség, ezért magasabb szintekre kell vinni az ügyet.

Pol2ár Zoltán alpolgármester: Magyarországon a hulladékgazdálkodás úgy működik, hogy
Budapesten van egy cég, és minél alsóbb szintre mennek, ott a rendszerben megtalálható a
DAREH is, ami alá tartozik a BKSZ Kft. Az alvállalkozók elvégzik azokat a feladatokat,
amelyeket magasabb szintekről kapnak. A városban nagyjából 100-150 tonna illegális hulladék
található, amiből 30 tonna elszállítását tudják elszámolni. Mindenki mondja magasabb szintre
a problémákat, és bízik abban, hogy egyszer nyitott fülekre találnak, és megoldás születik ebben
a kérdésben. Az emberek gondolkodását kellene befolyásolni valamilyen módszerrel abban a
tekintetben, hogy megértsék, ha egy szemét kikerül a kerítésen kívül, az még attól létezik.
Békésen is varmak olyan időpontok meghirdetve, amikor elektronikai hulladékokat tehetnek ki
a lakosok. A legközelebbi illegális hulladéklerakó Vésztőn található, de az emberek nem viszik
át oda az ilyen jellegű hulladékokat. Sajnos minden területen egyre több szemét van, mint
korábban volt. A városban 1 00- 1 50 tonna illegális szemét keletkezik 1 év alatt, ami ki van
dobva.

Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag: Ezt a célt szolgálják miniben a zöld óvoda, az öko
óvoda, öko-iskola, stb. Nemcsak a címet szerzik meg az intézmények, hanem ennek érdekében
sokat is tesznek mind a kistérségi óvoda, bölcsőde, a református óvoda és az általános iskolák
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is. A pedagógusok megteszik, amit meg tudnak tenni ebben az ügyben, de a családokban is
szükséges odafigyelni a szemétkezelésre.

Pol2ár Zoltán alpolgármester: Másik nagy probléma még a városban, hogy ki hova vezesse el
a vizet, miközben egyértelmű rendeleti szabályozás van erre vonatkozóan is. A pedagógusok,
a bölcsődék és a gimnáziumok is minden tőlük telhetőt megtesznek, hogy a gyerekekkel
megtanítsák a helyes hulladékkezelést, de a családokat is el kellene érni ebben a tekintetben.

Molnár Gábor képviselő: Többször hallotta azt a mondatot a városban, hogy több hulladékot
nem visznek cl a BKSZ KFT. dolgozói, mint amennyit elvisznek. Régen a MEH telepen le
lehetett pakolni az illegális hulladékot is egész évben. Neki is vannak olyan hulladékai, amit
otthon tárol, mert nem viszik cl, és nem jutott még cl odáig, hogy elvigye a megfelelő helyre.
Az egyik tévét elvitte a szerelőhöz, aki szétszedte, és azt mondta, javíthatatlan, de azért, hogy
összeszerelje már fizetnie kellett volna. Ezért haza vitte úgy szétszedve, és most otthon tárolja.
Fele akkora településen, mint Békés, van egy udvar, ahová egész évben folyamatosan le lehet
rakni a hulladékot. Ha Békésen is lenne ilyen udvar, akkor kevesebb illegális szemét lenne.

Szabóné Szabó Erzsébet ügyvezető: A legutóbbi lomtalanításkorjelezték, hogy televíziót nem
visznek el. Valószínűleg a Szent Lázár Alapítvány elé is valaki önhatalmúlag, jogtalanul letette
a tévét. A hulladékgyűjtő járművekben pici érzékelők vannak, és ha a nagyobb bútorok, stb.
elborulnak egy-egy érzékelőt le is törnek, ezért kéri a DAREH is azt a lakosoktól, hogy vágják
össze a bútorokat. A törött tévével kapcsolatban elmondta, hogy évente kétszer vitték el
korábban, de az idei évre nem tudták meghirdetni a gyűjtést. Májusra le volt szervezve egy
gyűjtés, de a DAREH a vírushelyzet miatt nem engedélyezte az illegális szemét összegyűjtését.
Hivatalosan úgy kell meghirdetni a gyűjtést, hogy a lakosok p1. egészben vihetik be a tévét,
nem szétszerelve.

Mucsi András bizottsági elnök: A megyei önkormányzat tárgyalta volna a DAREH
beszámolóját, de a vírus miatt az elnök fogadta cl a határozatot. Javasolta, hogy ezt az anyagot
kérje be a városi önkormányzat is, és a DAREH, illetve a BKSZ Kft. hulladékgazdálkodásával
kapcsolatos tájékoztatót tűzzék napirendre a júliusi ülésre. A DAREH tájékoztatója lehet
ugyanaz, mint amit a megyei önkormányzat is tárgyalt volna. Egy olyan tájékoztató anyagra
van szükség, ami a sajtóban is publikálható lesz. A BKSZ Kft. leírta a tájékoztató anyagban,
hogy mit visznek el és mit nem. Ettől mggetlenül az emberek mégis kitesznek olyan dolgokat
is, amit a BKSZ Kft. nem visz el. További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így
szavazásra bocsátotta azt a j avaslatot, amely szerint a bizottság a határozati j avaslat elfogadását
javasolja a képviselő-testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 6fó’.
- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot

hozta:
Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete

Humán és Szociális Bizottsága
25/2020. (VI. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a „Beszámoló a 2019. évi közfoglalkoztatásról” tárgyú előterjesztést, és a
határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.
Határidő : intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök



Napirend tárya: Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. II. félévi
munkaterve

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (‘1) bekezdésJ) pontja cilapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Javasolta, hogy a júliusi ülésen tárgyalják meg a DAREH
tájékozatóját, amit a megyei önkormányzat is tárgyalt volna, illetve a BKSZ Kft-t lcérjék fel,
hogy készítsen egy előterj esztést a hulladékgazdálkodásra vonatkozóan.

Pol2ár Zoltán alpolgármester: Külön kérjenek a BKSZ Kft-től hulladékgazdálkodással
kapcsolatos előterjesztést?

Mucsi András bizottsági elnök: A városban mindenkit érint a hulladékgazdálkodás, ezért arról
tárgyalni kell. Ha csak az illegális szemétből 1 50 tonna van a városban egy évben, akkor
mekkora mennyiségű a többi szemét?

Vidáné Endőrdy Ildikó bizottsági tag: Kérte, hogy a lakásotthonokkal kapcsolatos
problémáról is tárgyaljon a bizottság. Volt már egy olyan bizottsági ülés, amikor a lakásotthon
képviselője is jelen volt az ülésen. Korábban is felmerült már a kérdés, és Izsó Gábor
polgármester is segített megoldani a problémákat. Sok esetben tarthatatlan az a helyzet, ami a
lakásotthonokban van.

Mucsi András bizottsági elnök: Molnár Gábor képviselő a lakásotthonban dolgozik, tud
válaszolni néhány kérdésre. Inforniációi szerint az egyik helyi gyülekezet igyekszik segíteni a
lakásotthonban élő gyerekeknek, sokan a szabadidejük terhére teszik ezt. Vasárnap elviszik a
gyerekeket gyülekezetbe, if]úsági alkalmakra. A gyülekezet képviseletében is meg lehet hívni
majd valakit.

Molnár Gábor képviselő: Jelenleg Tarhoson dolgozik a speciális lakásotthonban, de
mindegyik lakásotthonba be van osztva.

Vidáné Endrődy Ildikó bizottsági tag: A probléma ott kezdődik, hogy a gyerekek nem tudnak
kihez kötődni, folyamatosan változnak a dolgozók, hiányosak a felszereléseik.

Kovács Ildikó bizottsági tag: A gondozóknak fel kellene készíteniük a gyerekeket arra, hogy
iskolába mennek, így legyen benne a táskájukban a könyv, legyen rajtuk alsónadrág, stb. Fontos
lenne az is, hogy ha az iskolában gond van valamelyik gyerekkel, akkor a gondozó menjen be
megbeszélni a pedagógussal a problémát. Az is nagyon jó lenne, ha a gondozó nem felejtené
ott a gyereket az iskolában. At kellene tekinteni a gondozók munkaköri leírását.

Mucsi András bizottsági elnök: Javasolta, hogy a bizottság a júliusi ülésén tárgyalj meg a
lakásotthonokkal kapcsolatos problémákat. A DAREH és BKSZ beszámolóját tárgyalja meg a
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság is, a lakásotthonokkal kapcsolatos tájékoztatót pedig
csak a Humán és Szociális Bizottság, ezután pedig a képviselőé-testület is tárgyalja meg.

Pol2ár Zoltán alpolgármester: Javasolta, hogy első körben mind a két témát először csak
bizottsági szinten tárgyalják meg, és ha szükséges akkor később testület elé tudják terjeszteni a
napirendet.
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Mucsi András bizottsági elnök: Szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását azzal,
a módosítással, amely szerint a Humán és Szociális Bizottság, valamint a Pénzügyi és
Városfejlesztési Bizottság 2020 júliusában tárgyalja meg a DAREH és a BKSZ
hulladékgazdálkodásával kapcsolatos anyagot, valamint a Humán és Szociális Bizottság
tárgyalja meg a városban lévő lakásotthonok helyzetével kapcsolatos tájékoztatót. A
lakásotthonnal kapcsolatos előterjesztéshez hívják meg a pünkösdi gyülekezet vezetőjét is.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. őfó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottáj.a

26/2020. (VI. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a „Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. II. félévi
munkaterve” tárgyú előterjesztést, és a határozati javaslat elfogadását javasolja a
képviselő-testületnek azzal a kiegészítéssel, amely szerint a Humán és Szociális
Bizottság, valamint a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság 2020 júliusában tárgyalja
meg a DAREH és a BKSZ hulladékgazdálkodásával kapcsolatos anyagot, valamint a
Humán és Szociális Bizottság tárgyalja meg a városban lévő lakásotthonok helyzetével
kapcsolatos tájékoztatót.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tárya: Középiskolai ösztöndíj-pályázat kiírása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pona alapján.

Vidáné Endrődy Ildikó bizottsági tag: Egy korábbi bizottsági ülésen már beszéltek arról, hogy
a bizonyítvány bemutatásának határidejét február 12-éről előrébb kellene hozni. A diákok
elektronikusan már január végén megkapják a bizonyítványukat, így akár január 3 1 -ig
bemutathatnák a tanulmányi eredményeiket.

Sápi András osztályvezető-helyettes: Ehhez módosítani kell a vonatkozó rendeletet is. Tavaly
a kevés jelentkező miatt a pályázat benyújtásának határidejét szeptember 1 5-éről október 15-
érc módosították. Kérte, hogy ezt a határidőt is állítsák vissza szeptember 15-ére. A kiírás előtt
mindenképp módosítatni kell a vonatkozó rendeletet. Augusztusban ráérnek kiírni a pályázatot,
mert ha hamarabb írják ki, a diákok elfelejtik benyújtani a pályázatot.

Vidáné Endrődy Ildikó bizottsági tag: Egy korábbi tárgyaláson említették, hogy kevés diák
felel meg a kiírt feltételnek, viszont keret van a támogatásra. Kérdése: a 4,2-es tanulmányi
eredményt nem lehet 4-es átlagra módosítani?

Mucsi András bizottsági elnök: Nem lehet a tanulmányi eredményt lejjebb vinni, mert nem
lesz rangja a pályázatnak.
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Vidáné Endrődy Ildikó bizottsági tag: Ha rangot akarnak adni a pályázatnak, akkor a
tanulmányi átlagot 4,5-ben kellene meghatározni.

Mucsi András bizottsági elnök: Addig nem lehet kiírni a pályázatot, amíg nincs mdosítva a
vonatkozó rendelet. Módosító javaslata, hogy a bizottság a napirendi pont levételét javasolja a
képviselő-testületnek azzal, hogy a témát a júliusi testületi ülésen tárgyalja meg a vonatkozó
rendelet módosításával együtt.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma: 6fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsáj’a

27/2020. (VI. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a „Középiskolai ösztöndíj-pályázat kiírása” tárgyú előterjesztést, és
javasolja a képviselő-testületnek, hogy az előterjesztést vegye le napirendjéről
tekintettel arra, hogy szükségessé vált a kiírás és a vonatkozó rendelet módosítása. A
bizottság javasolja, hogy a pályázati kiírást és a vonatkozó rendelet módosítását a
testület a júliusi ülésén tárgyalja meg.
Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tárya: Járásszékhelyi múzeumok szakmai támogatásáról szóló pályázat
benyújtása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. Kérdés, észrevétel,
módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta azt a javaslatot, amely szerint a bizottság
a határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljeleniévó’ bizottsági tagok száma: 6fő.

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsája

28/2020. (VI. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a „Járásszékhelyi múzeumok szakmai támogatásáról szóló pályázat
benyújtása” tárgyú előterjesztést, és a határozati javaslat elfogadását javasolja a
képviselő-testületnek.
Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
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Mucsi András bizottsági elnök: Júliusban a szociális szolgáltató központnál, augusztusban a
könyvtárban és a múzeumban, szeptemberben a Reményhír intézményben, októberben a Hepp
iskolában, novemberben a dr. Illyés Sándor intézményben, decemberben pedig a Gál Ferenc
Egyetem Békési intézményében tenne látogatást a bizottság. A bizottságjúlius második felében
a Szent Lázár Alapítványnál is látogatást tesz.

További napirendi pont, bejelentés, észrevétel, zárt ülés nem lévén, megköszönte a részvételt
és a bizottság ülését befejezettnek nyilvánította.

K.m.f.

Mucsi András Deákné Domonkos Ju ianna
bizottsági elnök j kv. hitelesítő
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